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      Аннотация

    
        
          Объектом исследования является Санкт-Петербургский политехнический университет Петра Великого.
Целью данной работы является анализ использования облачных технологий в образовательном учреждении на примере бизнес-процесса проведения приемной кампании.
В ходе работы проводилось интервьюирование сотрудников приемной комиссии, исследование бизнес-процессов, анализ возможностей различных облачных сервисов, изучены отчеты консалтинговой компании Gartner о будущем облачных технологий. 
Были построены диаграммы бизнес-процессов работы приемной комиссии до и после внедрения облачного решения, произведен сравни-тельный анализ облачных решений. И по результатам анализа, даны рекомендации по внедрению решения.
Были рассчитаны ежемесячные затраты на использование облачного решения в течение года. Сделан вывод, что внедрение решения сможет сэкономить время работников приемной комиссии и абитуриента, а так же минимизировать возможность.
        

        
          The object of research is the Peter the Great St. Petersburg Polytechnic University.
The aim of this work is to analyze the use of cloud technologies in an educational institution using the business process of conducting an admission campaign as an example.
In the course of the work, the selection committee employees were interviewed, business processes were studied, the capabilities of various cloud services were analyzed, and the reports of the Gartner consulting company on the future of cloud technologies were studied.
Charts of business processes of the work of the selection committee were built before and after the implementation of the cloud solution, a comparative analysis of cloud solutions was performed. And according to the results of the analysis, recommendations are given on the implementation of the solution.
The monthly costs of using the cloud solution for the year were calculated. It is concluded that the implementation of the solution will save time for the admissions committee and the applicant, as well as minimize the opportunity.
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